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Referat fra møte i FAU 7. februar 2024 

 

TID: ONSDAG 7. februar kl. 18.30 – 20.00 

 

STED: Personalrommet, 2. etasje. 

 
Tilstede: 
Linn B. Thorbjørnsen, 1. trinn  

Hege Beate Stavset, 2. trinn  

Ingrid Elisabeth Svendsen, 3. trinn 

Guro Leland, 4. trinn 

Ellen Marie Henningsen, 5. trinn 

Grethe Rørvik Rutgerson, 6. trinn  

Lene Midtstøl, 7. trinn 

Truls Osmundsen, 8. trinn  

Anita Bjønnum, 9. trinn 

Silje Kennethsdatter Rasmussen, 10. trinn 

 

Roald Abrahamsen, Rektor  

 
Saker: 

1/24: Godkjent innkalling. 

 

2/24: Godkjent saksliste.  

 

3/24: Rask informasjon fra ekstraordinært FAU-møte 

Tilbakemelding fra skolen: 3. – 10. trinn vil gjennomføre tur til skøytebanen. 2. trinn trakk seg.  

 

4/24: Nytt fra trinnene 

1. Fritidstiltak, invitasjon til aktiviteter på ettermiddag (aktuelt årstid). Ex.. aking onsdag. 

2. Ikke noe spesielt. Fokusuke er meget populær. 

3. Startet med vennegrupper i høst, har blitt veldig bra etter hvert. Foreldre ønsker tydelighet 

mht. sunne nistepakker på skolen. Forslag om å ta opp på foreldremøte.  

4. Ikke noe spesielt. 

5. Ikke noen spesielt.  

6. Ikke noe spesielt. 

7. Gjennomført vellykket overnatting på skolen i januar for hele trinnet. Gode tilbakemeldinger.  

8. Ikke noe spesielt 

9. Ikke noe spesielt.  

10. Gjennomføring av Polen tur med Hvite Busser fra 22. – 28. mars.  
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5/24: Økonomi Fevik skole  

Fevik skole sin økonomi har blitt tatt opp i SU og er også tidligere informert om i tidligere møter i SU 

og FAU, samt har vært jevnlig rapportert om i økonomirapporter, tertialrapport og årsmelding. 

Meget stramt budsjett for 2024, noe som innebærer kutt på ca. 3, 5 millioner. Det er i gang en «kutt-

prosess» for å se hvor det er mulig å kunne kutte. Det er svært krevende i en allerede svært presset 

økonomisk situasjon. Skolen har startet en gjennomgang og prøver å «vende alle mulige steiner». Det 

er nær dialog med skoleeier og økonomirådgiver i kommunen. HR-avdelingen vil også bli involvert i 

dette arbeidet.  

 

6/24: Avvik Fevik skole 

Skolen har avvik. Det største avviket er at de ligger under med 4,5 lærerstilling i forhold til 

minstenorm for lærertetthet. Dette er status før nye kutt iverksettes, og ytterligere kutt i bemanning 

vil forverre dette bildet. Skolen bruker QM+ for avviksmeldinger. 

 

7/24: Gjennomgang punkter fra Årshjul: 

1) Elevundersøkelsen blir gjennomgått. Litt for tidlig med gjennomgang nå. Tas opp senere.  

2) Temakveld - FAU kommer med innspill om temaer:  

Barnevakten på 5. trinn (Skal være del av et skoleopplegg), Delbart på 8. trinn.  

Det ble diskutert på hvilket trinn disse faste temaene skal ligge.  

Mulig å få Julie Fosse inn på foreldremøter mht. sosiale medier, deling ++?  

Forslag om at det bør være fast agenda om disse temaene på alle foreldremøter fra 1. trinn.  

3) Gjennomgang av FAU regnskap forrige år: 

Guro har laget en oversikt. Ikke alle utgifter har kommet inn. Et lite minus resultat vil foreligge. Tas 

opp igjen som sak på neste FAU møte. Bør FAU organisere aktiviteter som gir mer inntekt?  

Det er mange søknader, og FAU vil ikke kunne klare å innfri disse uten flere inntekter.  

Videre arbeid med merinntekt: Hege Beate noterer ned noen ideer til neste møte.  

Burde vi gå tilbake til kontakt betaling på 17. mai, slik at dette kan bidra til økt inntekt?  

17. mai komiteen ser videre på dette i sin planlegging.  

 

8/24: Samarbeid med Politiet. 

Politiet ønsker blant annet at nattravnene skal utvide sesongen. Start dato 1. mai.  

Ingrid har formulert et infoskriv til alle foresatte på alle trinn. Truls sender ut brevet til FAU 

medlemmer for godkjenning før det sendes ut til foreldrene.  Det er ønskelig med en info kveld med 

Natteravnene, som Anita koordinerer dato for. Ønskelig at FAU er med på infokvelden med de 

foreldre som kommer. Anita har foreslått info kveld med Nattravnene 6/3 Kl. 18.00.   

 

9/24: Ønske om mobilfri skole.  

 KFU har spilt inn konkrete ideer for nytt felles ordensreglement i kommunen.  

 

10/24: Søknad om aktivitetsskapende midler til SFO 

FAU støtter enstemmig ja til å innvilge kr 6000,- til sjakkbrett på SFO. Vi ønsker å gi en tilbakemelding 

i søknad om at resten av skolen skal ha mulighet for å kunne låne brettene ved spesielle anledninger.  

 

11/24: Klage på Visma & Skooler som verktøy 

Det har kommet klage fra ungdomstrinnet om man føler verktøyene fungerer dårlig, særlig når det er 

mange vikarer og mye rokering av nøkkelpersonale. 

Eksempler: 
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Visma: Meldinger blir ikke besvart. 

Visma: Langtidssyke åpner ikke meldinger i det hele tatt, hvem har da ansvaret? 

Visma: Mulighet for å sende meldinger til vikarer når de man kan sende til ikke er tilstede. 

Visma: Vanskelig å få meldinger tilbake fra lærere som ikke allerede har tilgang til barna. 

Skooler: Stadige problemer med ukeplaner som enten kommer 8 ganger i løpet av helgen, eller ingen 

fordi noen er syke. 

Rektorer svarer: 

Vi diskuterer at disse henvendelsene går mer på bruken av systemet, mer enn selve systemene. 

Skolen oppfordres til å minne lærere om å svare på meldinger på visma. Videre at skolen sender ut 

info på visma ved langtidssykemeldinger, og med info om nye lærerkontakter. Er det mulig å tilpasse 

visma app’en bedre slik at foreldre har tilgang til flest mulig av lærerne på trinnet? Fagleder?  

 

12/24: Ønske om å pusse opp / lage noe nytt i utearealer. 

Vedlagt ligger forslag til hva som kan gjennomføres på bakken / i skolegården.  

Det ønskes en diskusjon på hva FAU kan få til med hjelp og dugnad blant foreldre.  

Rektor: Det er viktig at kommunen må kobles på i forhold til lover/regler for hva som kan settes opp. 

Det må være avklart og godkjent før noe av dette kan settes i gang.  

Opprettelse av arbeidsgruppe for å jobbe videre med dette: Grethe, Ingrid og Guro.  

De jobber med dette frem til siste FAU møte før sommeren, og gir en status da.  

 

13/24: Søknad fra elever på 10.trinn . 

Rektor kommer med info på møtet. Skolen har kvalifisert seg til Klasse Quiz på NRK. Reiser inn 

søndag 03.03. Inneklemt fridag mandag. NRK dekker ikke overnatting/mat/transport for elev som er 

reserve, og heller ikke måltider og  transportutgifter på «fridagen» mandag 04.03. Elevene på 

10.trinn søker kr 6000,- som støtte til denne spesielle begivenheten.  

Avstemming: Flertallet stemte ja for å støtte med kr 6000,- til denne anledningen. Går quiz laget 

videre til finale, må dette finansieres på en annen måte. Spleis kom opp som et forslag.  

 

14/24: Eventuelt. 

1) Skolens 10 års jubileum:  

Markering i slutten av august med et program på dagtid. Skolen kommer tilbake til flere 

konkrete forslag om program/aktivitet. Husk at siste FAU møte er i juni, og det er nytt FAU 

styre i august.  

 

2) Skoleløp for kreftsaken:  

Tas opp i FAU mht. gratisprinsippet. 3. mai er skoleløp for kreftsaken.  

Forslag: Gi utfordring videre til elevrådet med å skaffe lokale sponsorer som kan gi støtte til 

saken i samarbeid med barnas aktivitet på skolen.   

 

3) Er det mulig å legge vann på nedre skolegård for skøyetbane? (Henv. På 7.trinn)  

Vedkommende kan rette en henvendelse til skolen og de kan sjekke/avklare dette videre.  

 

 

 

FAU møte: 19. mars 18.00 – 20.00  

 


